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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Száz vasutat ezeret?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Bajnai Gordon miniszterelnökhöz . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszterelnök űr!

A napokban megdöbbenve értesülhettek a Baján és környékén élők arról a tervezett
kormányzati intézkedésről, mely alapján közel 2.000 km vasúti vonal bezárására kerül sor ,
köztük a Bátaszék — Baja - Kiskunhalas vonal is .

Mi, bajaiak és környékén élők nem számítottunk arra, hogy a trianoni békediktátumot követő
határcsonkítások következtében bekövetkezett gazdasági visszaesés után Ön, egy bajai lesz a
következő, aki hasonló méretű erkölcsi és gazdasági pusztítást kíván véghezvinni a térségben .

Az ön kormánya újabb megrendítő csapást kíván mérni a már amúgy is hátrányos helyzetű
városunkra, amely beláthatatlan károkat okozna Baja városának és a térségnek . Az Ön által
egy tollvonással megtett intézkedés száz évet vetne vissza minket az időben, tönkretéve elein k
munkáját egy közel évszázados rendszert megsemmisítve .

Ön is tisztában van azzal, hogy mit jelent városunknak, térségünknek a vasút. Baja mindig is
fontos közlekedési csomópont volt vízen, közúton és vasúton is, ennek köszönhette a város a
fejlődését. Ön éppen ezt a hajtóerőt kívánja megsemmisíteni .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Ön és a kormánya az intézkedés végrehajtása után minden bizonnyal számolna k
elégedetlenséggel, sztrájkokkal, tüntetésekkel . Talán arra számítanak, mint elődje, Gyurcsány
Ferenc regnálása alatt, hogy „úgyis megunják és hazamennek” . Biztosíthatom, hogy nem
engedjük ezt az elképesztően hibás tervet véghezvinni . Minden alkotmányos keretek közöt t
biztosított eszközt, minden fórumot megragadunk arra, hogy ne történhessen meg ez az
esztelen pusztítás. Mi bajaiak a végsőkig hajlandóak vagyunk elmenni, hogy a vasút
megmaradjon a térségünkben .



Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Csupán egy kérdésem van, melyre tisztelettel kérem konkrét és egyértelmű válaszát :

- Mi indokolja a Bátaszék - Baja - Kiskunhalas vonal bezárását ?

A költségek csökkentése nem lehet hivatkozási alap egy ilyen kaliberű döntés
meghozatalakor, aminek következményeként emberek, falvak, térségek lehetetlenű lnek el .

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2009. augusztus 27 .
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-Zsigá Róbert
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